
که مساله میزبانی  در حالی  آرمان ملی: 
تیم های ایران در مسابقات بین المللی با مشکل 
مواجه شده است رئیس فدراسیون نیز در 
این خصوص اعلام کرده که مشکل کامل حل 

نشده است. 
 سابقه 

سلب میزبانی از تیم ملی فوتبال ایران در 
مقدماتی جام جهانی ۲۰۲۲ و همچنین محروم 
کردن نمایندگان باشگاهی کشورمان در لیگ 
قهرمانان آسیا از بازی در زمین خودی، بازتاب 
گسترده ای در محافل ورزشی و سیاسی ایران 
داشت و افکار عمومی، غیر از مدیران پیشین 
فدراسیون، لابی شاهزادگان سعودی و بحرین 
را در این تصمیم عجیب و یکجانبه دخیل 
می دانند. مهدی تاج که آن زمان ابتدا رئیس 
فدراسیون ایران بود و سپس در سمت خود 
در مقام نایب رئیسی ای اف سی باقی ماند 
مشکل  این  حل  برای  قدمی  کوچک ترین 
برنداشت. در نهایت بعد از انتخابات جدید 
فدراسیون و در زمان رئیس بعدی )عزیزی 
خادم( بود که با شکایت ایران از  ای اف سی 
به دادگاه حکمیت ورزش میزبانی به ایران 
برگردانده شد. جالب اینکه فدراسیونی که تاج 
باقی گذاشته بود آنقدر پول نداشت )به اندازه 
که بتواند شکایت  ۲۰ هزار فرانک سوییس( 
خود را در CAS ثبت کند و در نهایت این کار با 
قرض انجام شد، اما میزبانی که مساله بسیار 
مهمی است به ایران آمد. فدراسیون فوتبال 
ایران که بیش از یک دهه در نازل ترین سطح 
اداره شده است، سرانجام پس از یک سال 
اسفندماه  در  رئیس،  نداشتن  و  سردرگمی 
سال 1399 صاحب و رئیس پیدا کرد و مجمع 
فدراسیون با رای خود، همه بازماندگان گروه 
مهدی تاج را کنار گذاشت. با استقرار فدراسیون 
جدید و در راس آن شهاب الدین عزیزی خادم 
تلاش ها برای بازپس گیری اعتبار ازدست رفته 
و آبروی حراج شده فوتبال ایران آغاز شد، اما 
کار از کار گذشته بود و شیخ سلمان بحرینی، 
از فرصت به دست آمده نهایت بهره را برد تا در 
سکوت مدیران موقت فوتبال ایران، میزبانی 
بازی های باقیمانده را به کشور خودش هدیه 
بدهد؛ هر چند حالا نامه جدید ای اف سی، 
تلاش دارد که پای این شاهزاده بحرینی را از این 
ک در ادامه  حق کشی آشکار بیرون بکشد. تابنا
نوشت: به این ترتیب برگزاری یک جلسه جدی 

و رساندن مراتب اعتراض رسمی مقامات رسمی 
دولتی و فدراسیون ایران به گوش شیخ سلمان 
ضروری به نظر می رسید. این کار با نامه نگاری و 
ارسال ایمیل فوری برای دبیرکل و شخص رئیس 
کنفدراسیون فوتبال آسیا انجام شد و تاریخ سوم 
آوریل یعنی جمعه اخیر برای نشست طرفین 
در منامه تعیین شد. جلسه ای که می توانست 
زوایای پنهان این تصمیم بحث برانگیز ای اف 
سی را برای ایرانی ها آشکار سازد. طبق اطلاعات 
ک، رئیس فدراسیون  کسب شده توسط تابنا
فوتبال ایران در اقدامی جالب بلیت تهیه شده 
از سوی کنفدراسیون فوتبال آسیا را نیز رد کرد 
و اعلام کرد بلیت سفر و اقامت خود و هیات 
همراه ایرانی را فدراسیون ایران تهیه خواهد کرد 
و نیازی به مهمان شدن از سوی شیخ بحرینی 
ندارد. در کمال تعجب اما، در فاصله کمی تا روز 
سفر مقامات ایرانی، از سوی کنفدراسیون آسیا 
نامه ای به عزیزی خادم ایمیل شد که محتوای 
آن نشان دهنده هراس شیخ سلمان از دستور 
موضوع این جلسه بود. در این ایمیل، ای اف 
سی چارچوب و موضوعات نشست را تعیین 
کرد و سوژه های فرمالیته نظیر تحکیم روابط 
دوجانبه فدراسیون ایران با AFC و تبادل نظر 
دوطرف درباره همکاری های آتی را محور این 

دیدار حیاتی برای فوتبال کشورمان قرار داد! 
در واقع شیخ سلمان به زبان خوش اعلام کرد 
که تمایلی به بحث در مورد مساله حساس 
میزبانی ایران، پایمال شدن حق تیم ملی ایران 
و باشگاه های کشورمان در کنفدراسیون آسیا 
و پاسخگویی در مورد دلیل این احکام ندارد! 
به این ترتیب عزیزی خادم با رد دستورجلسه 
کنون  دیکته شده  ای اف سی - نظیر آنچه تا
با روسای قبلی انجام می شد و به تعارف بین 
طرفین منجر می شد - قید سفر به منامه را زد 
ح  و با ارسال نامه ای کتبی برای شیخ، بر طر
موضوعات سرنوشت ساز فوتبال ایران در این 
کرد تا از همین ابتدا،  کید  کلیدی تا ملاقات 
کرنش مقامات فوتبال  که دوره  نشان دهد 
کشورمان مقابل تصمیم های بودار و مسموم ای 
اف سی گذشته است. در نهایت میزبانی به 
ایران برگردانده شد و تیم ملی فوتبال کشورمان 
توانست در سریع زمان به رقابت های نهایی 

جام جهانی صعود کند. 
 میزبانی سرخابی ها از النصر و الشرطه 

در آزادی؟
باشگاه های  میزبانی  می رسد  به نظر   
فوتبال ایرانی از حریفان خود در مسابقات 
شد.  خواهد  گرفته  سر  از  دوباره  آسیایی 

سایت کنفدراسیون فوتبال آسیا AFC، برنامه 
دیدارهای باقی مانده از مرحله گروهی لیگ 
نخبگان آسیا را اعلام کرد. بر این اساس و طبق 
برنامه ای که سایت کنفدراسیون فوتبال آسیا 
اعلام کرده، دیدار استقلال و الشرطه در هفته 
هفتم لیگ نخبگان، روز دوشنبه 1۵ بهمن و 
بازی پرسپولیس و النصر عربستان در هفته 
هشتم، روز دوشنبه ۲9 بهمن برگزار می شود که 
در این برنامه و برخلاف دیدارهای قبلی، محل 
، ورزشگاه آزادی اعلام  برگزاری این دو دیدار
شده است. باید منتظر بود تا طی روزهای آتی 
کنفدراسیون فوتبال آسیا میزبانی باشگاه های 
ایرانی از حریفان خود در ورزشگاه آزادی را به 

صورت رسمی اعلام کند. 
 صحبت تاج 

از اقدام دولت  رئیس فدراسیون فوتبال 
چهاردهم در زمینه تجلیل از قهرمانان قدردانی 
کرد وگفت: این اقدام برای ورزش ایران بسیار 
ارزشمند است. مهدی تاج روز شنبه در گفت وگو 
با ایرنا در خصوص بازگشت میزبانی به تیم های 
ایرانی گفت: هنوز موضوع میزبانی کامل حل 
نشده اما میزبانی تیم ها ما در لیگ نخبگان در 
مسیر حل شدن است. ۲ تیم بزرگ ما شانس 
صعود دارند و یک تیم حتی شانس بیشتری 
کید بر اینکه صعود دو نماینده  دارد. وی با تا
ایران در لیگ نخبگان به سود فوتبال ایران 
خواهد بود، اظهار داشت: امیدوارم هر۲ نماینده 
ما به مرحله بعد صعود کنند و این به سود فوتبال 
ایران است. رئیس فدراسیون فوتبال با تقدیر 
از رئیس جمهور به خاطر برگزاری و حضور در 
مراسم تجلیل از مدال آوران المپیک و پارالمپیک 
گفت: ارزیابی من از این مراسم بسیار مثبت بود. 
باور دارم که دولت چهاردهم توجه خاصی به 
موضوع ورزش دارد و اتفاقات خوبی در دولت 
خ دادن است و باید از  برای ورزش در حال ر
رئیس جمهوری و اعضای دولت چهاردهم 
تشکر کنم. تاج درخصوص احتمال برگزاری 
مراسم مشابه بعد از صعود تیم به جام جهانی 
اظهار داشت: برای فوتبال جام جهانی بسیار 
ارزشمند است و ما مشکلی برای حضور در 
جام جهانی ۲۰۲۶ نداریم و صعودمان تقریبا 
کید کرد: جام جهانی  قطعی شده است. وی تا
نقطه اوج فوتبال است. ستاد جام جهانی را به 
دستور وزیر ورزش و جوانان تشکیل دادیم تا 

حضور آبرومندی داشته باشیم. 
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هنوز مشکل میزبانی فوتبال ایران کاملا حل نشده است 

، ستاره  وینیسیوس جونیور
برزیلی رئال مادرید، پیراهنش 
را با امضایی برای دوشان 
ولاهوویچ ارسال کرد و روی آن 
نوشته شده بود: »برای برادرم، 
ولاهوویچ. با بهترین آرزوها.«

بعد از گل استون ویلا به 
منچسترسیتی، چهره پپ 
وی  نیمکت  ر گواردیولا 
آنقدر غمگین و مستاصل 
بود که تا به حال از او ندیده 

بودیم.  

ل  تسا فو لیگ  ن  ما ز سا
از علی باباییان، بازیکن 
آینده دار تیم کلینیک ایرانیان 
قم، پس از جوانمردانه ترین 
حرکت سال در دیدار با کراپ، 

تجلیل کرد. 

ت
شــ

س نو
        تجلیل    پیراهن غمگین عک

خبر های کوتاه
 احتمال رقابت میخاین لوپز 
MMA و رضا کایالپ در قفس

روس ها از احتمال برگزاری رقابت میان 
میخاین لوپز کوبایی و رضا کایالپ ترک در 
رشته رزمی MMA خبر دادند. میخاین لوپز 
خود  طلای  مدال  پنجمین  کسب  از  پس 
از دنیای  پاریس،  المپیک  رقابت های  در 
قهرمانی خداحافظی کرد تا با داشتن ۵ طلای 
المپیک و ۵ طلای جهان به پرافتخارترین 
کشتی گیر تاریخ تبدیل شود. در شرایطی که 
لوپز قرار بود چند روز پیش عازم روسیه شود، 
به دلیل تاخیر در پرواز نتوانست به روسیه 
برود اما قرار است طی روزهای آتی عازم این 
از پیشنهاد  روس  رسانه های  کشور شود. 
مسئولان سازمان رزمی MMA در روسیه به 
میخاین لوپز خبر دادند و اعلام کردند قصد 
دارند میان این کشتی گیر پر قدرت کوبایی و 
رضا کایالپ دیگر سنگین وزن پرافتخار کشتی 
فرنگی از کشور ترکیه مبارزه ای را در رشته 
MMA برای سال آینده میلادی برگزار کنند. 
به این ترتیب در صورت مهیا شدن شرایط، 
باید در انتظار مبارزه جذاب این دو چهره 
پرافتخار کشتی فرنگی جهان اینبار در قفس 

MMA باشیم. 

 شکست یاران عبادی پور 
در لیگ والیبال لهستان

تیم والیبال نوروید در لیگ برتر والیبال 
کسا شد. دور هفدهم  لهستان، مغلوب تیم زا
لیگ برتر والیبال لهستان، پلوس لیگا برگزار 
بر   3 نتیجه  با  نوروید  والیبال  تیم  و  شد 
کسا شکست خورد. یاران میلاد  از زا صفر 
گر در  عبادی پور که از حمایت 1۵۰۰ تماشا
سالن اختصاصی خود برخوردار بودند در 3 
ست متوالی با نتایج ۲۲ بر ۲۵، ۲3 بر ۲۵ و ۲۶ 
 ، کسا شکست خوردند. عبادی پور بر ۲8 از زا
که در این  کاپیتان تیم ملی والیبال ایران 
در  هست  هم  نوروید  تیم  کاپیتان  فصل، 
هر 3 ست، بازیکن اصلی تیمش بود و 17 
امتیاز نیز کسب کرد. او پس پاتریک ایندرا، 
دیگر همی تیمی خود، امتیازآورترین بازیکن 
زمین بود. تیم اسکرا نیز با 11 امتیاز امین 
اسماعیل نژاد با حساب 3 بر یک بر کوپروم 
غلبه کرد. نوروید با 1۰ پیروزی، 7 شکست و ۲9 
امتیاز در مکان ششم و اسکرا با 1۰ پیروزی، 7 
شکست و ۲8 امتیاز در مکان هفتم جدول 

پلوس لیگا قرار دارند. 

غیبت قهرمان المپیک در مرحله 
نخست انتخابی تیم ملی کشتی فرنگی
فدراسیون کشتی مجوز غیبت محمدرضا 
گرایی در رقابت های کشتی فرنگی قهرمانی 
کشور را با توجه به تایید آسیب دیدگی دست 
این کشتی گیر صادر کرد. محمدرضا گرایی 
دارنده مدال های طلای جهان و المپیک به 
دلیل آسیب دیدگی از ناحیه انگشتان دست 
چپ، در رقابت های کشتی فرنگی قهرمانی 
انتخابی  نخست  مرحله  عنوان  به  کشور 
تیم ملی کشتی فرنگی، به میدان نمی رود. 
گرایی در حال حاضر در اردوی تیم ملی به سر 
می برد و همزمان روند درمانی خود را دنبال 
می کند. با توجه به تایید آسیب دیدگی وی 
کشتی،  توسط پزشکان معتمد فدراسیون 
وی مجوز غیبت در رقابت های کشتی فرنگی 
کشور را به دست آورد. مسابقات  قهرمانی 
کشتی فرنگی قهرمانی کشور به عنوان مرحله 
نخست چرخه انتخابی تیم ملی کشتی فرنگی 

از ۵ تا 7 دی در شیراز برگزار می شود. 

IOC ایده عجیب نامزد ریاست 
حذف والیبال از المپیک تابستانی!

ریاست  نامزدهای  از  یکی  کو  سباستین 
کمیته بین المللی المپیک ایده های انقلابی 
خود را در آستانه انتخابات پنهان نکرده است. 
یکی از ایده های او این است که والیبال سالنی 
باید به جای المپیک تابستانی در المپیک 
کو از سال  زمستانی برگزار شود. سباستین 
۲۰1۵ ریاست فدراسیون جهانی دوومیدانی را 
بر عهده داشته است. او در حال حاضر یکی از 
هفت نامزد ریاست IOC است. مرد انگلیسی 
از ایده های جسورانه ای که می تواند بازی های 
المپیک را تغییر دهد، ابایی ندارد. یکی از 
آنها انتقال بعضی از رشته های ورزش های 
به  است.  زمستانی  المپیک  به  تابستانی 
گزارش sportowefakty، او در صحبت هایی 
گفت: نوآوری خیلی مهم است، ما باید به 
سمت ایده های جدید برویم. تغییرات آب 
و هوایی ما را مجبور می کند بیشتر به تقویم 
جهانی فکر کنیم، جایی که رویدادهای خود 
را در آن برگزار می کنیم. باید بین المپیک 
زمستانی و تابستانی تعادل برقرار شود. بعضی 
از رشته های ورزشی در سالن برگزار می شود. 
به همین خاطر می شود این بازی ها را در 
کو  کرد. سباستین  المپیک زمستانی برگزار 
دو بار قهرمان المپیک و چندین بار قهرمانی 
اروپا در رشته دوومیدانی شده است. رکورددار 
 1۰۰۰ ، سابق جهان در مسافت های 8۰۰ متر
کنون  متر و 1۵۰۰ متر پس از پایان کار خود ا
ریاست فدراسیون جهانی دوومیدانی را بر 
عهده دارد. نامزدهای پست ریاست کمیته 
بین المللی المپیک برنامه هایشان را در ژانویه 
کرد تا مورد بررسی قرار  ۲۰۲۵ ارائه خواهند 
گیرد. توماس باخ از سال ۲۰13 رئیس کمیته 
بین المللی المپیک بوده است و دوره ریاست 

او در سال ۲۰۲۵ به پایان می رسد. 

مستطیل سبز

لطیفی: امیدوارم در پایان لیگ میان مدعیان باشیم 

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

فوتبال  تیم  پیشکسوت  لطیفی  علی   
استقلال در خصوص تساوی استقلال مقابل 
 ، ک در هفته سیزدهم لیگ برتر آلومینیوم ارا
گر واقع بینانه صحبت کنیم  اظهار داشت: ا
ک بهتر از استقلال بازی  واقعا آلومینیوم ارا
گردان حسینی کاملا  کرد و شاهد بودیم که شا
تیم را آنالیز کرده بودند و تا دقیقه 7۵ ما اصلا 
نتوانستیم یک خلق موقعیت درست انجام 
دهیم. این موضوع نشان می دهد استقلال 
توان جبران امتیازات را ندارد و شاید این حرف 
من تمامی هواداران را ناراحت کند ولی امسال 
ما باید فاتحه قهرمانی را بخوانیم و تلاش کنیم 
حداقل جزء ۶ تیم برتر لیگ باشیم. وی افزود: 

اینکه می گویند استقلال مهاجم ندارد درست 
اما باید ما نگاه کنیم که بازیکنان خط میانی تا 
به الان توانسته اند خط حمله را تغذیه کنند؟ 
به نظر من استقلال یک هافبک خلاق لازم 
دارد تا یک مهاجم و امیدوارم در نیم فصل 
دوم استقلال یک بازیساز توانمند جذب کند 
که دیگر مشکلی در خط حمله نداشته باشیم. 
پیشکسوت استقلال در مورد اینکه آیا درست 
است بعضی از بازیکنان در حد نام استقلال 
نیستند، یادآور شد: قطعا برخی از بازیکنان در 
حد نام بزرگ استقلال نیستند و با تصمیم های 
نادرست بعضی ها بازیکنان غیر استاندارد 
وارد تیم شده اند. امیدوارم درست باشد که 

موسیمانه قصد دارد در تعطیلات نیم فصل 
خانه تکانی انجام دهد. لطیفی درباره اینکه 
آیا خوش بین هستید که پیتسو موسیمانه 
می تواند به استقلال کمک کند، تصریح کرد: 
او در قدم اول یک اشتباه خیلی بزرگی انجام 
داد و در جریان داغ مسابقات لیگ برتر و 
لیگ نخبگان آسیا گفت بعضی از بازیکنان 
استقلال در حد تیم نیستند و من نمی دانم 
کجای دنیا یک سرمربی نکته مفنی روانی به 
بازیکنان منتقل می کند. در حال حاضر اما 
شاهد هستیم استقلال کمی نسبت به قبل 
پیشرفت داشته است. وی خاطرنشان کرد: 
این هم بگویم امیدوارم استقلال در پایان 

۶ تیم اول لیگ  لیگ بیست وچهارم جزء 
برتر باشد، چون با این نوع بازی کردن اصلا 
هیچ کس را امیدوار نمی کند و هر لحظه ممکن 
است این تیم دوباره دچار مشکل شدیدتری 
بشود. پیشکسوت استقلال در خصوص بازی 
بعدی این تیم برابر چادرملو اردکان در هفته 
چهاردهم، اظهار کرد: استقلال در این دو بازی 
باقی مانده به نیم فصل اول محکوم به برد 
است. من با تمام احترام به تیم خوب چادرملو 
گر بازیکنان ما نتوانند این تیم  اردکان معتقدم ا
را شکست دهند باید ساختار تیم و بازیکنان 
عوض شود؛ چون در آخر فقط هواداران 
میلیونی استقلال هستند که لطمه می بینند. 

باشگاه  مدیرعامل  رجائیان  محمد   
ک اعتقاد دارد، داور دیدار تیم  آلومینیوم ارا
فوتبال این باشگاه مقابل استقلال، در صحنه 
اعلام پنالتی آبی ها تصمیم سختگیرانه ای 

گرفته است. 
 تساوی با استقلال 

تسنیم،  با  گفت وگو  در  رجائیان  محمد 
درباره تساوی یک - یک تیم فوتبال آلومینیوم 
ک مقابل استقلال با وجود بهره بردن از  ارا
موقعیت های گلزنی بیشتر نسبت به آبی ها 
اظهار داشت: تفسیر این مسابقه را به مردم و 
کارشناسان می سپارم. ما فقط به ایجاد فرصت 
گلزنی نگاه نمی کنیم. آلومینیوم تیم خوبی 
است و بازی خوبی ارائه کرد. وی با بیان اینکه 
تیم مجتبی حسینی مقابل چادرملو هم فراتر 
از تصورات بازی کرد، به تسنیم گفت: در طول 
مسابقه از برخی نفرات 18 یا 17 ساله استفاده 
می کنیم. این اتفاق در مقابل سلبریتی هایی 
که تیم های دیگر از آنها بهره می برند، توفیق 
بزرگی برای آلومینیوم به شمار می رود. مجتبی 

حسینی با استفاده از بازیکنان جوان، شرایط 
کتیکی خود را به تیم  خوبی رقم زده و توان تا

آلومینیوم القا کرده است. 
 تصمیمات داور 

مورد  در  آلومینیوم  باشگاه  مدیرعامل 
تصمیمات داور دیدار با استقلال که با نظرات 
متفاوت کارشناسان داوری همراه بود، عنوان 
استقلال  برای  سختگیرانه ای  پنالتی  کرد: 
گرفته شد. درصد اعلام این پنالتی ۵۵ به 4۵ 
بود، اما برخورد توپ به دست مدافع استقلال 
)در دقیقه 39( به نظرم با درصد 8۰ به ۲۰ 
گر باخته بودیم نیز همین حرف  پنالتی بود! ا
را می زدم. آلومینیوم خوب بازی کرد و خدا 
را شکر نتیجه را برگرداندیم. رجائیان با اشاره 
 )VAR( به استفاده از کمک داور ویدئویی
بیان کرد: ما از استفاده از VAR در بازی های 
خانگی استقبال می کنیم و اینگونه نیست که 
تا شروع بازی معلوم نباشد VAR داریم یا خیر! 
صحنه ها در کوتاه ترین زمان ممکن بازبینی 
می شود و نمی خواهیم سر کسی کلاه بگذاریم. 

ک اداره شود و داوران هم پشت  فوتبال باید پا
گر  پرده ای ندارند. بازی با استقلال تمام شده و ا

اشتباهی رخ داده، سهوی بوده است. 
ک   کیفیت زمین استادیوم ارا

وی درباره افت کیفیت زمین ورزشگاه امام 
ک خاطرنشان کرد: زمین چمن  خمینی )ره( ارا
با سرعت به وضعیت سابق برمی گردد و کیفیت 
بهتری برای بازی بعدی خواهد داشت. دمای 
ک 1۰ درجه زیر صفر است و به ۲۰ درجه زیر  ارا
صفر هم می رسیم. افرادی که از زمین نگهداری 
می کنند، کار بسیار سختی دارند. زمین تمرین 
ما هم مدتی ایراد داشت و چند جلسه روی 
زمین اصلی تمرین کردیم. مدیرعامل باشگاه 
کنش به اظهارات مدیر  ک در وا آلومینیوم ارا
کی از شش  تیم استقلال مبنی بر اینکه تیم ارا
تعویض استفاده کرده و این مسئله را به اطلاع 
ناظر بازی رسانده است، تصریح کرد: نمی دانم 

به چه چیزی اعتراض کرده اند!
 انتخابات؟

رجائیان در پاسخ به این پرسش که آیا 

در  باشگاه ها  مدیران  نماینده  به عنوان 
انتخابات هیات رئیسه فدراسیون فوتبال 
، اظهار داشت: فعلاً  ثبت نام می کند یا خیر
حال  این  با  نگرفته ام.  تصمیمی  چنین 
کسانی هستند که وقتی در فوتبال حضور 
دارند، همه چیز از نظر آنها بر وفق مراد پیش 
می رود. این افراد وقتی در فوتبال نیستند، 
صحبت هایی می کنند که من به عنوان عضو 
هیات رئیسه سازمان لیگ می ترسم! وی 
با گلایه از انتقاداتی که نسبت به فدراسیون 
گفت:  ح می شود، به تسنیم  فوتبال مطر
بخشی از انتقادات به فدراسیون، تبلیغاتی 
فدراسیون  نمی گویم  است.  انتخاباتی  و 
فوتبال هیچ مشکلی ندارد، اما از دوستان 
خواهش می کنم که انصاف را رعایت کنند. 
ما معتقد هستیم که ورزشکاران شمّه ای 
از مولا علی )ع( را دارند و انتقاد ما باید بر 
اساس واقعیت ها باشد. اینگونه نباشد که 
وقتی خودمان در ساختار فوتبال نیستیم، 

انتقاد کنیم. 

تنها 3 گل برای طارمی در سال ۲۰۲۴
سال ۲۰۲4 میلادی به روزهای پایانی نزدیک می شود. مهدی 
طارمی در این سال یکی از هیجان انگیزترین انتقال های بازیکنان 
ایرانی را انجام داد و به عضویت تیم اینتر درآمد. مهدی طارمی 
با انتقالی آزاد راهی اینتر شد. او عملکرد فوق العاده ای در پورتو 
داشت ولی بعد از آنکه تصمیم گرفت قراردادش را تمدید نکند، 
خیلی کم در ترکیب تیم پرتغالی قرار گرفت. علاوه بر این جام 
ملت های آسیا نیز برگزار شد و او مدتی همراه تیم ملی در قطر بود. 
مهدی طارمی در سال ۲۰۲4 موفق به زدن 3 گل در رقابت های 
لیگ شده است. او این 3 گل را برابر فامالیکائو، چاوس و بوایشتا 
به ثمر رساند و در ادامه راهی اینتر شد. طارمی شروع خوبی در 
بازی های پیش فصل داشت ولی در ادامه هنوز نتوانسته در 
جریان بازی برای تیمش گلزنی کند. ارزش مهدی طارمی در 
کنون در شرایطی که به  تابستان 1۰ میلیون یورو بوده است و ا
تعطیلات نیم فصل می رسید، ارزش بازیکن ایرانی ۲ میلیون یورو 

کاهش یافته و به 8 میلیون یورو رسیده است. 

تراکتور بازهم در خانه باخت!
صدرنشین جدول رده بندی لیگ برتر در هفته سیزدهم این 
رقابت ها در ورزشگاه خانگی خود مقابل شمس آذر قزوین تن 
به شکست داد. در ادامه هفته سیزدهم مسابقات فوتبال لیگ 
کتور تبریز و شمس آذر قزوین  برتر باشگاه های کشور تیم های ترا
از ساعت 1۵: 3۰ دیروز )شنبه( در ورزشگاه یادگار امام )ره( تبریز 
به مصاف هم رفتند که این مسابقه با پیروزی یک بر صفر تیم 
گان اسکوچیچ  گردان درا قزوینی خاتمه یافت. در این مسابقه شا
به رغم موقعیت های بسیار زیاد گلزنی که روی دروازه  شمس آذر 
کام بودند و در نهایت تیم شمس  ایجاد کردند، در امر گلزنی نا
آذر موفق شد با تک گل مجتبی فخریان که در دقیقه ۲۶ به ثمر 
کتوری ها که با ۲8 امتیاز در صدر  رسید، پیروز میدان باشد. ترا
جدول لیگ برتر قرار دارند، پس از پنج برد متوالی، در این بازی 
شکست خوردند تا نوار پیروزی های این تیم توسط شمس  آذر 
قعر جدولی قطع شود. نکته جالب راجع به تیم اسکوچیچ این 
کتوری ها هر سه شکست خود در فصل جاری را در  است که ترا
تبریز و در ورزشگاه خانگی متحمل شدند! ایمان کهیش قضاوت 
کتور - شمس آذر را بر عهده داشت. او در این بازی به  مسابقه ترا
کتور و محمدجواد آزاده، صادق آلبوصبیح،  مهدی شیری از ترا
محمدمهدی منصوری و مجتبی فخریان از شمس آذر قزوین 

کارت زرد نشان داد

افتتاح ورزشگاه آزادی در سکوت؟
حکم کمیته انضباطی به منزله غیبت هواداران استقلال در 
بازگشت ورزشگاه آزادی به رقابت های فوتبال خواهد بود؛ البته 
گر محل برگزاری این مسابقه تغییر نکند. کمیته انضباطی  ا
فدراسیون فوتبال در حکم جدید خود برای تخلف هواداران 
در دیدار روز 17 آذر فولاد خوزستان - استقلال، رأی به اجرایی 
شدن محرومیت تعلیقی هواداران استقلال داد. به این ترتیب، 
گران استقلال در روز 13 دی نمی توانند دیدار تیم محبوب  تماشا
خود را مقابل سپاهان اصفهان از نزدیک تماشا کنند؛ مسابقه ای 
سرنوشت ساز قهرمانی لیگ و با حساسیت بالا. این حکم در 
شرایطی صادر شد که وزیر ورزش و جوانان پیش تر اعلام کرده 
بود ورزشگاه آزادی پس از انجام تعمیرات ضلع غربی، برای 
دیدار استقلال مقابل سپاهان افتتاح خواهد شد. در صورتی 
که حکم محرومیت هواداران در دیدار استقلال - سپاهان اجرا 
گران به چرخه مسابقات  شود، ورزشگاه آزادی در غیاب تماشا
بازمی گردد مگر اینکه سازمان لیگ، این مسابقه را به ورزشگاه 
شهدای شهرقدس منتقل کند و افتتاح مجدد استادیوم آزادی 

به نیم فصل دوم موکول شود. 

جدایی رحمتی از هوادار با توافقی دو جانبه
باشگاه هوادار از جدایی رسمی سید مهدی رحمتی خبر 
، محمدجواد رحیمی و سید  داد. به گزارش باشگاه هوادار
مهدی رحمتی در نشستی صمیمانه که ظهر روز شنبه و به 
پیشنهاد سرمربی بنفش ها در دفتر باشگاه هوادار برگزار گردید، 
به همکاری رسمی خود با یک دیگر و با امضای یک توافق نامه 
قطعی دو جانبه پایان دادند. هیات مدیره باشگاه فرهنگی 
ورزشی هوادار همچنین در نهایت و با صدور پیامی تلاش های 
سید مهدی رحمتی و دستیارانش در مسیر اعتلای عنوان 
مجموعه در فصل جاری با وجود تمامی دشواری ها را بسیار 
ستودنی برشمرده و برای مربیان پیشین خود آرزوی توفیق و 

سربلندی نمودند. 

پوگبا مذاکره ای با منچسترسیتی نداشته است
گزارش هایی در رسانه های انگلیسی منتشر شد  اخیراً 
که از علاقه باشگاه منچسترسیتی به جذب پل پوگبا خبر 
هافبک  و  ندارد  صحت  خبر  این  ظاهراً  اما  بودند،  داده 
پیشین منچستریونایتد هدف دیگری در سر دارد. مدیران 
منچسترسیتی در پی مصدومیت رودری هافبک اسپانیایی 
خود که دچار پارگی رباط صلیبی شده و تا پایان فصل خانه نشین 
خواهد بود، در فکر تقویت خط میانی تیم تحت هدایت پپ 
گواردیولا هستند. فابریتزیو رومانو خبرنگار سرشناس ایتالیایی و 
کارشناس نقل وانتقالات فوتبال اروپا خبر داد؛ پل پوگبا بر خلاف 
گزارش های منتشر شده از محل تمرین تیم منچسترسیتی 
کره با این باشگاه لیگ برتری نیست.  بازدید نکرده و در حال مذا
پوگبا همچنان گزینه های مختلف را در نظر دارد، چون به عنوان 
بازیکن آزاد آماده است از اول ماه ژانویه با باشگاه جدیدش 
تمرین کند و از اول ماه مارس )زمانی که محرومیتش به اتمام 
می رسد( به میادین فوتبال بازگردد. اواسط مهر ماه بود که رأی 
صادره توسط دادگاه ورزشی اروپا برای کاهش محرومیت پل 
پوگبا به 18 ماه از سوی دادگاه حکمیت در ورزش )CAS( نیز 
تأیید شد و به این ترتیب هافبک فرانسوی به صورت رسمی 
از ماه مارس سال ۲۰۲۵ قادر است دوران بازیگری اش را از سر 
گوست سال ۲۰۲3 به دلیل مصرف خودسرانه  بگیرد. پوگبا ماه آ
یک مکمل غذایی که در لیست مواد ممنوعه آژانس مبارزه با 
دوپینگ بود، ابتدا 4 سال محروم شد که در نتیجه آن از هفته 
نخست فصل گذشته تا کنون از میادین دور بوده است. هافبک 
پیشین منچستریونایتد که اخیراً قراردادش را با یوونتوس به 
طور توافقی فسخ کرد، مورد توجه باشگاه المپیک مارسی، 

باشگاه هایی از عربستان و MLS آمریکا قرار دارد. 
 

رجائیان مدیرعامل باشگاه آلومینیوم اراک: 

 پنالتی استقلال سختگیرانه بود 

 


